
 

 

У  К Р А Ї Н А 

Білицька сільська рада Ямпільського району 

              Сумської області 

          СЬОМЕ    СКЛИКАННЯ 

       ТРИДЦЯТЬ  П’ЯТА   СЕСІЯ 

 

                             П Р О Т О К О Л 

 

05 червня  2019  року                                                             с.Білиця  

Обрано депутатів                                  -          12  чоловік 

Присутні на сесії                                   -            7  чоловік (додаток  1) 

Відсутні з поважних причин                -            5  чоловік (додаток 2) 

( Списки присутніх та відсутніх депутатів сільської ради додаються) 

 

Сесію відкрила і вела сільський голова  К.Є Бояринова. 

Секретарем сесії одноголосно обрано депутата по виборчому округу № 1 

Давидову Л.В. 

 

Порядок денний:  

             1. Про розгляд клопотання  ПП «Аграй» про внесення змін до договору 

оренди землі від 26 квітня 2017 року про зменшення невитребуваних та не 

переоформлених паїв, на земельні ділянки по Білицькій сільський раді за 

межами населеного пункту (рілля). 

Інформує Бояринова К.Є.- сільський голова 

            2. Про розгляд клопотання  ПП «Аграй» про внесення змін до договору 

оренди землі від 26 квітня 2017 року про зменшення невитребуваних та не 

переоформлених паїв, на земельні ділянки по Білицькій сільський раді за 

межами населеного пункту (сіножаті). 

Інформує Бояринова К.Є.- сільський голова 

 
         
І.СЛУХАЛИ: Бояринову К.Є.- сільського голову про  розгляд клопотання ПП 

«Аграй» про внесення змін до договору оренди землі від 26 квітня 2017 року 

про зменшення невитребуваних та не переоформлених паїв, на земельні ділянки 

по Білицькій сільський раді за межами населеного пункту (рілля). 

ВИСТУПИЛИ: Савченко О.В.- голова постійної комісії з питань 

бюджету,фінансів,планування,ринкових реформ і управління комунальною 

власністю,агропромислового комплексу, соціального розвитку села і охорони 

навколишнього середовища про те,  що розглянувши клопотання ПП «Аграй» 

про внесення змін до договору оренди землі від 26 квітня 2017 року про 

зменшення невитребуваних та не переоформлених паїв, на земельні ділянки по 

Білицькій сільський раді за межами населеного пункту (рілля) комісія рішення  

з даного питання не прийняла. 
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ВИСТУПИЛИ: Чмир А.М.- депутат сільської ради , який повідомив, що якщо 

сільська рада не оформила відумерлу спадщину то не має права 

розпоряджатися земельними ділянками. 

ВИРІШИЛИ: Рішення з даного питання не  прийнято.  

ГОЛОСУВАЛИ: - «за»  - 0 ; 

-   «проти» 8 - Давидова Л.В., Чмир А.М.,Савченко О.В.,Воскобойник О.М.,  

Гарджук Л.В.,Старовойт Т.О., Бояринов О.М.,Бояринова   К.Є.;  

-«утримались» 0. 

ІІ.СЛУХАЛИ: Бояринову К.Є.- сільського голову про  розгляд клопотання ПП 

«Аграй» про внесення змін до договору оренди землі від 26 квітня 2017 року 

про зменшення невитребуваних та не переоформлених паїв, на земельні ділянки 

по Білицькій сільський раді за межами населеного пункту (сіножаті). 

ВИСТУПИЛИ: Савченко О.В.- голова постійної комісії з питань 

бюджету,фінансів,планування,ринкових реформ і управління комунальною 

власністю,агропромислового комплексу, соціального розвитку села і охорони 

навколишнього середовища про те,  що розглянувши клопотання ПП «Аграй» 

про внесення змін до договору оренди землі від 26 квітня 2017 року про 

зменшення невитребуваних та не переоформлених паїв, на земельні ділянки по 

Білицькій сільський раді за межами населеного пункту (сіножаті) комісія 

рішення  з даного питання не прийняла. 

ВИРІШИЛИ: Рішення з даного питання не  прийнято. 

ГОЛОСУВАЛИ: -  «за»  - 0 ; 

-   «проти» 8 - Давидова Л.В., Чмир А.М.,Савченко О.В.,Воскобойник О.М.,  

Гарджук Л.В.,Старовойт Т.О., Бояринов О.М., Бояринова   К.Є.;  

-«утримались» 0. 

 

Сільський голова                                                    К.БОЯРИНОВА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


